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Maj månadsmöte, 17.05.2023
Plats: Klubben

Närvarande: Niko Nordlund, Fanny Ollus, Emma Moen, Joar Jensén, Elsi Kesäläinen, Luukas
Määttänen, Mia Lindblad,

Övriga närvarande: Se bilaga 1.

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades klockan 18:00.

2. Konstaterande av mötets beslutförhet och stadgeenlighet
Mötet konstaterades beslutfört och stadgeenligt sammankallat.

3. Uppläsning och godkännande av föredragningslistan
Föredragningslistan lästes upp och godkändes.

4. Uppläsning och godkännande av föregående månadsmötets mötesprotokoll
Föregående månadsmötets mötesprotokoll lästes upp och godkändes.

Oskar Brenner, Saana Järvinen, Patrik Backman, Daniel Holmberg, Kajsa Mård, Robin Mc-
Cann, Ami Nurmi och Oskar Flodin anlände och var närvarande från och med denna punkt.

5. Val av två rösträknare och två protokolljusterare för mötet
Niko Nordlund föreslog att dessa två roller slås ihop, förslaget godkändes. Till rösträknare och
protokolljusterare valdes Eva Ahlgren och Anton Taleiko.

6. Behandling av förslaget om uteslutning av en föreningsmedlem
Niko Nordlund läste upp styrelsens förslag (bilaga 2) och presenterade tillhörande bilagor: HUS
svar till styrelsen (bilaga 3, bilaga 1 i styrelsens förslag), Nikos och Kadris WhatsApp konver-
sation där Niko ber om ett möte (bilaga 4, bilaga 2 i styrelsens förslag) och portförbudet som
tilldelades Kadri av styrelsen (bilaga 5, bilaga 3 i styrelsens förslag).

Beata Heikkonen kommenterade att konkreti saknas i styrelsens förslag angående vad trakasse-
rande meddelanden innebär. Beata konstaterade att Kadris meddelanden kan vara tunga men
har inte själv upplevt dem som trakasserande. Niko Nordlund gav mer konkreta exempel på
hur meddelandena kan upplevas trakasserande, som t.ex. fortsatt kontakt per e-post efter bloc-
kerande på WhatsApp. Oskar Flodin meddelade att han fått ett meddelande där Kadri Kiilas
skrivit att hon vill kalla honom för "Complete waste of space, RGL", vilket Oskar konstaterade
att inte var kul. Niko Nordlund konstaterade att alla detaljer inte behöver visas. Fanny Ollus
meddelade att hon blivit kallad för vit man, även om hon upprepade gånger sagt att hon identi-
fierar sig som kvinna. Fanny sade att hon även blivit kallad rasist utan grund för anklagelserna.
Elsi Kesäläinen meddelande att hon blivit kallad för transfob och homofob utan grunder. Kalle
Kupi uppmanade alla att i framtiden ordentligt tänka över beslut i liknande situationer och inte
ta uteslutande för lättsinnigt. Eva Ahlgren kommenterade att det i detta fall handlar om att
en stor mängd enskilda personer upprepade gånger blivit trakasserade, och att det inte beror
på någons enskilda åsikter. Niko Nordlund konstaterade att han från flera håll fått veta om att
personer blivit trakasserade upprepade gånger och känner sig obekväma.

Det röstades om uteslutande av Kadri Kiilas ur föreningen. Aslak Fellman meddelade att han i
egenskap av verksamhetsgranskare inte röstar. Av 27 röster röstade 22 för uteslutning, 2 emot
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uteslutning och 3 blankt. Niko Nordlund konstaterade att på basis av röstningsresultaten vid
två på varandra följande ordinarie månadsmöten utesluts Kadri Kiilas ur Spektrum rf. med ome-
delbar verkan.

Julia Sevón anlände och var närvarande från och med denna punkt.

Mötespaus på 9 minuter från 18:31-18:40.

7. Halvårsrapporten
Joar Jensén presenterade halvårsrapporten (bilaga 6). Eva Ahlgren kommenterade att bruks-
kontots bankavgifter ser ut som en stor summa. Eva menade att det inte borde finnas någon
öppningskostnad för kontot och kostnaden per månad borde ligga kring 10€. Beata Heikko-
nen kommenterade att det kan finnas en betydlig kostnadsskillnad om betalningarna skickas in
med meddelande eller referensnummer. Det konstaterades att det kunde vara värt att kolla om
det lönar sig att börja använda referensnummer. Eva Ahlgren konstaterade också att dansöv-
ningen har budgeterats till årsfestbudgeten och att bokföringen för t.ex. halarbeställning bör
uppdateras.

8. Införskaffning av betalapparat
Joar Jensén presenterade vad en närbetalningsapparat skulle ha för funktioner och vad det
skulle innebära för Spektrum. Kostnaderna för införskaffning av apparaten är 19,90€ och per
transaktion tas 1,49% från summan. MobilePay är billigare för större betalningar men har en
större öppningsavgift samt en månadsavgift (som också måste betalas t.ex. under sommaren).
Robin McCann undrade till vilka betalningar det huvudsakligen kommer användas. Kalle Ku-
pi konstaterade att det huvudsakligen är till halarmärken. Det konstaterades att flera kommer
fortsätta använda kontanter vid vanliga sitzer ändå. Joar Jensén konstaterade att han inte tagit
reda på ännu hur pengarna förflyttas från appen till kontot, direkt per transaktion eller som
en klumpsumma. Det konstaterades att en betalapparat kommer vara mer lönsam och mycket
smidigare än MobilePay. Luukas Määttänen undrade om betalapparaten fungerar utan app. Joar
Jensén konstaterade att alla han tittat på haft en app, om man inte vill betala mycket mer för
den, vilket inte skulle vara lönsamt för Spektrum. Det upmärksammades att alla transaktio-
ner via apparaten måste bokföras och att detta ska tas i beaktande gällande sitzbetalningar.
Det konstaterades att kafferummets ekonomi inte kommer slås ihop med föreningens ekono-
mi, alltså kommer kafferumsbetalningarna fortsätta som vanligt. Niko Nordlund föreslog att en
betalapparat skulle införskaffas. Förslaget godkändes.

9. Övriga ärenden
Elsi Kesäläinen presenterade kommande program:
20-21.5 Magnus Opum
23.5 Pokerkväll
26.5 Skolavslutningssitz
17-18.6 Jukola och Venla
1.7 Sommarträff på Sveaborg
12.8 Sommarträff på Borgbacken
27.8 Gulispicknick
1.9 Gulisgrillning
4.9 Minisitz
9.9 Gulissitz
12.9 Gulisintagning (preliminärt)
20.9 September månadsmöte

Joar Jensén efterlyste personer som skulle vara insatta i att investera gällande Klubbenfon-
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den. Robin McCann konstaterade att det skulle vara lättast att ta en fond inom banken. Niko
Nordlund konstaterade att det kan vara höga kostnader för det. Luukas Määttänen tog upp att
ifall investeringen ska göras för över 10 år kunde en indexfond vara ett alternativ.

Joar Jensén informerade om att Klubbens vårstädning ska hållas den 28.5. Det kommer in-
formeras om mer exakt tidtabell senare.

10. Meddelanden
Elsi Kesäläinen meddelade om gånget program:
20.4 Sykväll
21.4 Spicy halarsits
24.4 Grillkväll med TF
26.4 Spelkväll och Nikos födelsedag
31.4 Vappen
1.5 Picknick i Kajsaniemi
5.5 Dammiddag
6.5 Spektrum x TKO-äly utomhusspel
11.5 Spektrum x Limes sitz
13.5 Eurovision kisakatsomo
17.5 Maj månadsmöte

Elsi kesäläinen meddelade ”Fuck Sverige”.

Joar Jensén meddelande å Harald Åströms vägnar att Emma Moen gör ett lysande jobb.

Beata Heikkonen meddelade att det idag är 17 maj och IDAHOT så be gay och snakke norsk.

Fanny Ollus meddelade att hon hoppas att alla har en trevlig sommar.

Niko Nordlund tackade för den gångna våren.

11. Mötets avslutande
Mötet avslutades klockan 19:19.

Bilagor:
Bilaga 1 Närvarande vid mötet
Bilaga 2 Styrelsens förslag om uteslutning av Kadri Kiilas ur föreningen
Bilaga 3 HUS svar till styrelsen
Bilaga 4 Nikos och Kadris WhatsApp konversation gällande ett möte
Bilaga 5 Portförbudet till Kadri Kiilas
Bilaga 6 Halvårsrapporten

Ordförande, Niko Nordlund Sekreterare, Emma Moen

Protokolljusterare, Eva Ahlgren Protokolljusterare, Anton Taleiko
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